
Schriftelijke vragen:  Stembureau wijk Huis te Lande

Rijswijk, 7 januari 2022

Geacht college,

Op basis van de e-mail over het aanmelden als stembureaulid en navraag bij
Burgerzaken & Publieke Dienstverlening is gebleken dat er in de wijk Huis te
Lande geen stembureau wordt ingericht voor de gemeenteraadsverkiezingen op
16 maart 2022. De CDA-fractie heeft behoefte aan antwoorden op de volgende
vragen:

1. Kan het college bevestigen dat er geen stembureau komt in de wijk Huis
te Lande. Zo ja, waarom is er geen stembureau voorzien in deze wijk?

2. Met welke aspecten houdt het college rekening bij het spreiden van
stembureaus over de gemeente?

3. Hoewel er geen normen bestaan voor het aantal in te stellen
stembureaus en de spreiding hiervan is het wel van belang dat de
toegankelijkheid van het verkiezingsproces is gewaarborgd. Is het
college overtuigd van de toegankelijkheid van het verkiezingsproces
voor alle inwoners van de wijk Huis te Lande?

4. Welke pogingen zijn er ondernomen t.b.v. de komende verkiezingen om
een stembureau te vestigen in de wijk Huis te Lande?

5. Is het mogelijk om op 16 maart 2022 alsnog een stembureau in de wijk
Huis te Lande in te richten? Zo niet, waarom niet?

6. Kan het college deze vragen - gezien de urgentie - op de kortst mogelijke
termijn beantwoorden?

Met vriendelijke groet,
CDA-fractie

Menno van Enk
José Schröter-Haas
Simon Geleijnse


